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Abstract (en)
[origin: CN114657687A] The invention relates to a knitting machine or knitting machine having at least one thread guide (100) which can be moved
along a thread guide rail (101) and which has a thread guide arm (120), at the lower end of which a thread guide (4) is arranged, the thread guide
(4) having one or more thread feeding elements (41) for feeding a thread to a knitting needle of the flat knitting machine, and wherein the thread
feeding elements (41) are arranged at the lower end of the thread guide arm (120). A protective housing (5) is provided for covering one or more
yarn feeding parts (41) of the yarn guide (4).

Abstract (de)
Eine Strick- oder Wirkmaschine mit mindestens einem längs einer Fadenführerschiene (101) beweglichen Fadenführer (100), der einen
Fadenführerarm (120) aufweist, an dessen unterem Ende ein Fadenleitorgan (4) angeordnet ist, wobei das Fadenleitorgan (4) ein oder mehrere
Fadenzuführelemente (41) zur Zuführung von Fäden zu Stricknadeln der Flachstrickmaschine aufweist und wobei ein Schutzgehäuse (5) zur
Abdeckung des oder der Fadenzuführelemente (41) des Fadenleitorgans (4) vorgesehen ist.
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